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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
beloning van het management van
Alpinvest, een onderdeel van het
Abp. (Ingezonden 2 juli 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Bonanza voor
Alpinvest-top»?1

2
Vindt u het redelijk dat het
management vorig jaar € 150 mln.
heeft ontvangen, ruim acht maal zo
veel als het jaar daarvoor, van geld
dat bedoeld is voor de pensioenen
van ambtenaren?

3
Waarom geldt voor deze bestuurders
niet de zogenoemde Balkenendenorm
en bent u bereid voor deze sector een
code voor de hoogte van het inkomen
in te stellen?

4
Hoe gaat u voorkomen dat de
pensioenen van ambtenaren niet
voor een onevenredig deel in de
zakken van managers van
pensioenfondsen belanden?

5
Hoeveel belasting heeft het
management van Alpinvest moeten
betalen over die € 150 mln.?

1 Het Financieele Dagblad, 1 juli 2008.
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